
Referat af Skolebestyrelsesmøde – Virum Skole 

Ordinært skolebestyrelsesmøde 

28. oktober 2024 kl. 17.30 – 20.00 

Medlemmer: Lars Salling, Dorien van Veelen, Tina Nyyssönen, Jesper Nygaard, Bo Torp Henriksen, Kristian Brunnenberger 

Andersen, Per Randrup, Mike Taagehøj, Kaja Gillesberg Lassen, Anne Steiner Jensen, Jonas Fisker, Brit Brunnstrøm Jensen, 

Bettina Bay Nielsen, Villads R. Lunn, Gorm M. Christensen  

Afbud: Jesper Nygaard, Mike Taagehøj 

Ansvarlig for gennemlæsning af referat: Tina Nyyssönen 

Dagsorden: 

1 Formalia    

 

1.1 Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt 

  

1.2 Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmøde 25.09.2024 

Referat blev godkendt 

 
2 Drøftelse/behandling af emner 

 

2.1 Ferieplan for skoleåret 2025/2026 

Skolebestyrelsen vedtog ferieplanen for det kommende skoleår. 

  

 

2.2 Hvad rør sig i Virum 

SSP-lærer Jimmi Bertelsen (SSP = skole, social, politi-samarbejde) orienterede 

skolebestyrelsen om hvilke problemstillinger, SSP har kendskab til, og hvordan 

de griber det an.  

 

Jimmi Bertelsen forklarede at Gadeteamet, som han også er en del af, er ude 

blandt de unge mennesker for at skabe tryghed. De kommer blandt andet i 

området omkring klubben Tryggehvile/Abildgaardsvej og Lyngby station. 

Områderne hvor det er relevant at komme skifter lidt. Gadeteamet er tydelige 

med deres røde jakker, og deres rolle er at gå i dialog med de unge 

mennesker. SSP-lærerne på tværs af skolerne holder jævnlige møder med 

kommunens konsulenter og Nærpolitiet. 

   

2.3 Evaluering af kontaktforældremødet 

 

Kontaktforældremødet blev denne gang afholdt som et møde, hvor alle 

forældre til elever på skolen var inviteret til at deltage, da der var booket et 

oplæg om snus-og nikotinforbrug blandt børn-og unge. Produkterne kan se helt 

tilforladelige ud, både i smag og duft, selvom de er voldsomt 

afhængighedsskabende. Salgskanalerne er desuden udspekulerede. 

 



 

Skolebestyrelsen fandt oplægget interessant, og at det gav en vigtig 

opmærksomhed til forældre og deres unge/børn omkring, hvor hurtigt 

produkterne kan skabe en alvorlig afhængighed, som kan være svær at se 

indledningsvist.  

Til den anden del af mødet blev der stillet spørgsmål på  til sprogbrugen blandt 

eleverne i klasserne. Konkrete eksempler – samt deres håndtering i klasserne, 

blev drøftet. Der blev også stillet spørgsmål til skolebestyrelsen om, hvad 

skolen gør, for at få børnene til at vælge klub Kolle som deres fritidstilbud på 

mellemtrinnet.  

Skolebestyrelsen sætter emnet på et kommende møde. 

  

 

2.4 Strategi ift. arealet omkring den nye daginstitution  

Skolebestyrelsen drøftede indholdet til høringssvaret til lokalplanen for den nye 

daginstitution. Bo skriver høringssvaret færdigt. 

Skolebestyrelsen drøftede udnyttelsen af udearealerne med udgangspunkt i 

elevrådets ønsker.  

Der blev udtrykt bekymring for, at eleverne skal vente længe, før vigtige dele 

af arealet kan tages i brug igen.  

Skolebestyrelsen er opmærksomme på vigtigheden i, at sende et signal om at 

skolens grønne udearealer ønskes forbedret. 

Der lægges informationer om borgermødet den 4. november på Aula. 

 

3   Driftsforhold 

 

3.1 Nyt fra elevrådet 
Elevrådets forretningsudvalg er fremadrettet mødeledere på elevrådsmøderne. 

Elevrådet vil i den kommende tid arbejde med en plan for udsmykning af 
søjlegangen.  
Foreningen for danske skoleelever kommer og holde kursus for skolens elevråd. 

Glemmetøj-projektet vil snart blive en realitet 
 

3.2 Henvendelser fra forældre 
Intet 

 

3.3 Meddelelser 

Ingen  
 

3.4 Eventuelt 
Intet   

  

3.5 Lukket dagsorden 
 


